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Pani Ewa Kopacz 

Marszałek Sejmu RP 

Oświadczenie 

Pani Marszałek jestem w Polskim Związku Działkowców, już 30 lat. 
Od 20 lat wałczymy o nasz Związek i nasze ogrody. Moim zdaniem jak 
i działkowców poprzednia Ustawa o ROD była dobra, nowy projekt 
Ustawy o ROD jest też bardzo dobry. Zapewnia nam działkowcom 
bezpieczeństwo, spokój, a także darmowy wypoczynek na łonie 
natury. 

Uważamy, jakikolwiek zaproponujemy projekt Ustawy ROD będzie 
zawsze zły. 

Prosimy bardzo o spojrzenie jeszcze raz na milionową rzeszę 
działkowiczów którzy, przeważnie są rencistami i emerytami. 

Dziękujemy 

Z poważaniem. 

Do wiadomości 

1. Marszałek Sojmu Ewa Kop»C7 

2. Krajowa Rada PZD w Warszawie 
3. OZM PZD w Warszawie 


